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Plats och tid Högra kammaren, Habo kommunhus 
Onsdagen den 5 februari 2025 klockan 17.00–18.35 

Beslutande Susanne Wahlström (M), ordförande 
Henrik Sporrong Esbjörnsson (M) 
Andreas Skiöld (M) 
Karin Hultberg (KD) 
Helena Persson (C) 
Gunnar Pettersson (S) 
Tomas Brusberg (S) 
Anders Andersson (S) ersätter Petra Mattlin 
Maria Arwidsson (MP) 
Mikael Zander (SD) ersätter Olle Moln Teike 

Övriga närvarande Sandra Lidberg, kommundirektör 
Benita Hjalmarsson, sekreterare 
Frida Wahlund, kansli- och kommunikationschef 
Jens Ottosson, Habo Wolley, § 21 
Johan Bokinge, ekonomichef, § 22-23 
Svante Modén, teknisk chef, § 24-28 
Morgan Malmborg (HD), insynsplats 

Paragrafer 21–35 

Utses att justera Henrik Sporrong Esbjörnsson 

 

Ordförande  

 

Justerande  

 

Sekreterare 
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§ 21 Redovisning av EM-kval 2024 och fyrmannafestivalen 
2025 
 
Jens Ottosson, vice ordförande i Habo Wolley, redovisar fyrmannafestivalen 
som genomfördes januari 2025 och EM-kvalet som genomfördes i augusti 
2024.  

Habo Wolley genomför en mängd evenemang under ett år och de tre största 
evenemangen, fyrmannafestivalen, ungdoms-SM och EM-kval herrar, bekostar 
stor del av föreningens verksamhet, bland annat den breda 
ungdomsverksamheten. Det gör att föreningen kan hålla nere medlems- och 
träningsavgifter så att trösklarna är låga att fortsätta med volleyboll.  

I årets fyrmannafestival deltog 100 lag från 18 olika klubbar, indelade i fem 
klasser. Evenemanget är uppskattat och fick bra betyg i deltagarna. 
Kostnaderna för festivalen var mat till deltagare, ledare och funktionärer, t-
shirts, hallhyror, busshyra, material (extra bollar, skadematerial mm) samt 
medaljer och pokaler. Fyrmannafestivalen fick ett överskott på cirka 170 000 
kronor som helt och hållet går till klubbens verksamhet. Insatserna från 
föreningens medlemmar är helt ideella. 

Förra årets EM-kval för herrar blev en folkfest och satte Habo på kartan 
internationellt. Evenemanget drog 1000 åskådare och krävde en stor 
projektorganisation och cirka 150 volontärer/funktionärer. Även på detta 
evenemang var insatserna från föreningens medlemmar helt ideella.  

Förutom kommunens arrangörsbidrag fick Habo Wolley även bidrag från 
Svenska Volleybollförbundet (SVBF) och Region Jönköpings län. Kostnader 
för arrangemanget var hallhyra, marknadsföring och material. Intäkterna från 
biljettförsäljningen går till SVBF som står för risken med merparten av alla 
kostnader. EM-kvalet fick ett överskott på cirka 115 000 kronor som går till 
klubbens verksamhet. 

Ordföranden tackar för informationen. 

_____  
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§ 22 Information med anledning av våldsdåd i Örebro den 
4 februari 
 
Kommundirektör Sandra Lidberg ger en kort information om vilka åtgärder 
barn- och utbildningsförvaltningen har vidtagit med anledning av gårdagens 
skolskjutning i Örebro. 

Redan igår kväll fick skolans personal information via mejl om hur de skulle 
agera idag på morgonen och hur de kan bemöta barns och elevers oro för det 
som hänt. På morgonen gick samma information ut till ansvariga för kostenhet, 
lokalvård och vaktmästeri. Även bemanningsenheten och barn- och 
utbildningsnämndens presidium gavs samma information. 

Alla vårdnadshavare inom förskola och skola har under förmiddagen fått 
information om att skolan har haft beredskap för att bemöta eventuell oro hos 
barn och elever, med anledning av det som hände i Örebro. Vårdnadshavare 
gavs möjligheten att ta kontakt med bland annat skolans elevhälsoteam för stöd 
och vägledning. 

Imorgon samlas alla rektorer inom förskola och skola enligt ordinarie planering 
och då kommer händelserna i Örebro att tas upp utifrån förvaltningens egna 
rutiner och då med fokus på in- och utrymning.  

I nästa vecka kommer skolchef, biträdande skolchef, rektor för 
Hagabodaskolan samt kommunens säkerhets- och beredskapssamordnare att 
träffas för att inleda arbetet med att stärka skyddet på skolan. 

Det konstateras att barn- och utbildningsförvaltningens tydliga rutiner har 
skapat en grundtrygghet som gjort att förvaltningen agerat helt enligt 
implementerade handlingsplaner och riktlinjer. 

Ordföranden tackar för informationen. 

_____  
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§ 23 Ekonomisk uppföljning 
Diarienummer KS25/6 

 
Ekonomichef Johan Bokinge informerar om bokslutet. Resultatet för 2024 blev 
21,6 miljoner kronor. 

Resultatet beror främst på att nämndernas sammanlagda resultat är 16 miljoner 
kronor bättre än budget. Finansnettot är 3 miljoner kronor bättre än budget och 
övriga kostnader är 4 miljoner kronor bättre än budget. Resultatet för pensioner 
är 3 miljoner kronor sämre än budget och skatter och bidrag understiger budget 
med 1 miljon kronor. 

Kommunstyrelsen gör ett överskott på 340 000 kronor vilket främst beror på 
färre utbetalningar av bredbandsbidrag än budgeterat.  

Samtliga av fullmäktiges fyra finansiella mål om god ekonomisk hushåll har 
uppnåtts under 2024. 

Investeringskostnaderna under 2024 uppgår till 123 miljoner kronor.  

Vidare rapporterar ekonomichefen nivåerna på ränte- och finansieringsriskerna. 
Per den 31 december 2024 konstateras att andelen lån med ränteförfall inom ett 
år ligger över maxgränsen. Lånens genomsnittliga återstående löptid är 1,4 år 
vilket är mindre än miniminivån enligt finanspolicyn. 

Ordföranden tackar för informationen. 

_____  
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§ 24 Information om kommunens elförbrukning 2024 
 
Teknisk chef Svante Modén går igenom kommunens elförbrukning under 
2024. Den totala elförbrukningen under 2024 blev 7493 megawattimmar 
(Mwh), vilket är en ökning jämfört med 2023. En del av förklaringen till 
ökningen är Habo Arena samt Kärnekulla förskola och skola. 

Fördelningen av elförbrukningen visar att kommunens egna byggnader står för 
58 % av förbrukningen. VA och gatubelysning står för 20 % respektive 15 %. 
Övrig förbrukning är fördelad på inhyrda lokaler, fritid och övrigt. 

Elförbrukningen i de egenägda lokalerna uppgår till 5146 Mwh, varav 1175 
Mwh avser vårdcentrum. Alléskolan visar minskad elförbrukning beroende på 
justering av ventilation som nu är mer behovsstyrd. VA-enheten har en kraftig 
ökning i sin årsförbrukning. Ökningen är inte helt utredd ännu men en del av 
förklaringen är en ny pumpstation. 

Cirka 10 % av den el som förbrukades under 2024 producerades i kommunens 
solelanläggningar. Kommunen avser fortsätta med utbyggnad av 
solelanläggningar.  

Avslutningsvis går teknisk chef igenom fjärrvärmeförbrukningen. 
Förbrukningen har ökat från 2023 till 2024, delvis på grund av att kommunen 
har flera objekt att värma upp, bland annat Habo Arena. Habo Energi AB gör 
en prisjustering för 2025 och har även aviserat ett behov av att justera 
fjärrvärmepriset 2026 och 2027. 

Ordföranden tackar för informationen. 

_____  
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§ 25 Yttrande avseende ansökan om utökad 
täktverksamhet samt vattenverksamhet på 
fastigheterna Munkaskog 1:25 mfl 
Diarienummer KS24/522 

Beslut 
Kommunstyrelsen har tagit del av informationen och har inga ytterligare 
synpunkter att lämna i ärendet. 

Beskrivning av ärendet 
Företaget Sibelco har lämnat in en ansökan om fortsatt och utökad 
täktverksamhet samt vattenverksamhet m.m. enligt 9 och 11 kap. Miljöbalken. 
Prövningsmyndighet är Mark- och miljödomstolen vid Växjö Tingsrätt. 

Sibelco grundades 1872 och är ett multinationellt företag med verksamhet i 31 
länder. Sibelcos anläggning i Baskarp ligger vid Vättern, norr om Habo. 
Anläggningen producerar kiseldioxidsand, främst för konstruktion, gjuteri 
förbränning med fluidiserad bädd och sport- och fritidsindustri.  

Sibelco ansöker bland annat om att fortsätta bedriva täkt under trettio år genom 
utvinning av totalt trettio miljoner ton sand. Med ett årligt uttag uppgående till 
totalt en miljon ton sand.    

Ansökan är omfattande och beskriver bland annat villkor för verksamheten, 
avgränsning av ansökan, lokalisering och omgivningsbeskrivning, beskrivning 
av verksamheten och vilka miljökonsekvenser som uppkommer.  

En utökning av täktverksamheten innebär att den geografiska ytan för 
verksamheten utökas främst söderut mot Fagerhult. Sandfyndigheten är utpekat 
riksintresse för värdefulla ämnen och mineral. Den föreslagna utökningen av 
täktverksamheten ligger inom avgränsat riksintresse. Verksamhetsområdet 
ligger därutöver även inom tre andra riksintresseområden; för yrkesfiske, 
naturvård samt för det rörliga friluftslivet.  

Under det tidiga avgränsningssamrådet som genomfördes inför upprättande av 
miljökonsekvensbeskrivning som ska ingå i ansökan, lämnade Habo kommun 
synpunkter. Samtliga synpunkter finns redovisade och bemötta i särskilt 
upprättad samrådsredogörelse. _____ 

Beslutet skickas till 
Mark- och miljödomstolen, Växjö Tingsrätt  
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§ 26 Begäran om ersättning med anledning av inrättat
vattenskyddsområde i Brandstorp 
Diarienummer KS24/455 

Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner förlikningsavtalet och en ersättning om 100 000 
kronor betalas därmed ut till fastighetsägaren till x och x. 

Beskrivning av ärendet 
Fastighetsägaren till x och x inkom under hösten 2024
med en begäran om ersättning efter bildande av vattenskyddsområde i 
Brandstorp. Habo kommun avslog begäran om ersättning mot bakgrund av att 
inlämnat underlag inte kunde visa på sådana omständigheter som grundar 
ersättningsskyldighet för kommunen.  

Fastighetsägaren valde att gå vidare med ärendet genom att inge en 
stämningsansökan till mark- och miljödomstolen (M 4995-24), i vilken 
fastighetsägaren yrkat ersättning med 500 000 kronor och ersättning för 
rättegångskostnader. Habo kommun har lämnat in ett skriftligt svar till 
domstolen att kommunen bestrider det som begärs i ansökan samt lämnat 
grund för bestridandet.  

Härefter har parterna, under den fortsatta handläggningen av ärendet, hörts av 
och enats om en förlikning för att inte lägga ytterligare tid och resurser på 
ärendet som bedöms ha en osäker utgång. Förlikningen innebär avtal om att 
kommunen betalar ut överenskommen ersättning och att fastighetsägaren drar 
tillbaka ingiven stämningsansökan till mark- och miljödomstolen, samt att 
parternas mellanhavanden gällande tvisten om ersättning därmed är 
slutreglerad. 

_____ 

Beslutet skickas till 

VA-chef 
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§ 27 Cykelplan Habo tätort 2040 - antagande 
Diarienummer KS24/51 

Beslut 
Kommunstyrelsen beslutar att anta cykelplan för Habo tätort 2040. 

Beskrivning av ärendet 
Habo kommuns cykelplan tar ett samlat grepp om Habo tätorts cykelplanering. 
Planen har en central roll i att främja en positiv cykelkultur och skapa 
förutsättningar för säker, sammanhängande och attraktiv gång- och cykeltrafik. 
Målet med planen är att kartlägga, analysera och föreslå förbättringar av 
cykelvägnätet, samt att göra Habo mer cykelvänligt. 

Den övergripande målsättningen med planen är att uppmuntra hållbara 
resvanor, öka andelen cyklister och förbättra trafiksäkerheten för cyklister. 
Cykeln som transportmedel erbjuder många fördelar: det förbättrar folkhälsan, 
tar liten plats i stadsmiljön och har minimal miljöpåverkan. Genom denna 
cykelplan ska kommunen nå målet att år 2040 ska cykeln vara ett självklart och 
enkelt färdmedel i Habo kommun. Planen ska även fungera som grund för 
verksamhets- och budgetplanering. 

Habo är en attraktiv och växande kommun. Genom en omfattande satsning på 
cykelfrågor, där alla berörda aktörer både inom och utanför kommunens 
organisation deltar, kan cykeln bli ett värdefullt komplement till bilen och 
kollektivtrafiken. Cykelplanen belyser de förutsättningar och behov som finns, 
samt föreslår de åtgärder som kommunen bör prioritera för att utveckla 
cykeltrafiken. 

Cykelplanen har remitterats till barn- och utbildningsnämnden, 
byggnadsnämnden och fritids- och kulturnämnden. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Barn- och utbildningsnämnden 
Byggnadsnämnden 
Fritids- och kulturnämnden  
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§ 28 Detaljplan för Stora Kärr 4:1 mfl, Habo 
avloppsreningsverk  - granskning 
Diarienummer KS24/210 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen har inga synpunkter på planförslaget. 

Beskrivning av ärendet 
Habo kommun tar fram en ny detaljplan för Habos avloppsreningsverk. 
Bakgrunden för detta är att reningsverkets kapacitet är pressat och för att hålla 
den kvalitet som krävs behöver reningsverket renoveras och uppgraderas för att 
möta dagens och framtidens krav på rening. 

Syftet med detaljplanen är att säkerställa avloppsreningen för Habo tätort 
genom att befästa befintlig markanvändning samt att möjliggöra en utbyggnad 
av befintligt reningsverk. Detaljplanen ska ge förutsättningar för att utveckla 
det befintliga reningsverket utifrån gällande miljötillstånd samt möjliggöra en 
utbyggnad av reningsverket på längre sikt och kunna ta höjd för framtida krav 
och processer. 

Syftet med detaljplanen är också att pröva lämpligheten med ett reningsverk på 
platsen med hänsyn till framtida klimatändringar och att säkerställa 
dagvattenhanteringen med tanke på närheten till Hökesån. Vidare är syftet med 
detaljplanen att säkerställa den naturmark som gränsar till reningsverket. 

Strandskydd gäller generellt 100 meter från Hökesån, detta är idag upphävt 
inom och kring planområdet. Inom del av planområdet återinträder 
strandskyddet i samband med planläggning av marken. Kommunen avser 
därför upphäva strandskyddet för kvartersmarken och för den del av Dalgatan 
som berörs då intresset att möjliggöra en utökning av reningsverket väger 
tyngre än strandskyddsintresset. 

Planförslaget var ute på samråd under april 2024. Efter samrådet har 
planförslaget justerats efter de synpunkter som inkom under samrådet. 

Planen har översänts till kommunstyrelsen för yttrande. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Byggnadsnämnden  
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§ 29 Biblioteksplan 2025-2028 - antagande 
Diarienummer KS25/12 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta biblioteksplan 2025-
2028. 

Beskrivning av ärendet 
Ett nytt förslag till biblioteksplan för Habo kommun har utarbetats. 

Bibliotekslagen (2013:801) slår fast att alla kommuner ska anta 
biblioteksplaner för sin verksamhet på biblioteksområdet. 

Habo kommuns biblioteksplan 2025-2028 är ett strategiskt dokument som 
beskriver verksamheterna och dess framtida utmaningar utifrån ett antal 
prioriterade utvecklingsområden. 

Biblioteksplanen har varit ute på remiss mellan 1 oktober och 27 november 
2024. Det har inte inkommit några synpunkter från remissinstanserna. 

_____  



 

Kommunstyrelsen 

Dokumenttyp 
Sammanträdesprotokoll 

  

Datum 
2025-02-05 

 Sida 
12 

 

 

Justeras Expedieras 
 
 
 

 

§ 30 Internkontrollplaner 2025, övriga nämnder 
Diarienummer KS24/544 

Beslut 
Kommunstyrelsen godkänner de nya internkontrollplanerna för 2025 för barn- 
och utbildningsnämnden, byggnadsnämnden, fritids- och kulturnämnden, 
miljönämnden och socialnämnden. 

Beskrivning av ärendet 
Varje år upprättas en internkontrollplan för varje nämnd. Kommunstyrelsen har 
utöver sin egen verksamhet (kommunledningsförvaltning, teknisk förvaltning 
och räddningstjänst) även ett kommunövergripande ansvar för att det finns en 
god intern kontroll hos kommunens nämnder. 

_____ 

Beslutet skickas till 
Samtliga nämnder  
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§ 31 Svar på motion om fria arbetsskor inom vård och 
omsorg 
Diarienummer KS24/239 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen. 
Finansiering sker inom socialnämndens befintliga budgetram. 

Beskrivning av ärendet 
Nicklas Gustavsson (S), Lena Danås (V) och Maria Arwidson (MP) har lämnat 
in en motion i vilken de föreslår att Habo kommun ska införa fria arbetsskor 
för personal inom vård och omsorg.  

Ärendet har remitterats till socialnämnden som har lämnat följande svar. 

Inom vård och omsorg används arbetskläder av vårdhygieniska skäl. 
Socialstyrelsens föreskrift (SOSFS 2015:10) om basal hygien i vård och 
omsorg beskriver inga krav på arbetsskor ur hygieniskt perspektiv. Inte heller 
Arbetsmiljöverkets föreskrifter och allmänna råd (AFS 2018-:4) om smittrisker 
har krav på särskilda arbetsskor för medarbetare inom vård- och omsorgsyrken. 

Inom vård och omsorg finns inte heller några krav på regelrätta skyddsskor, 
vilka arbetsgivaren annars är skyldig att tillhandahålla när arbetet innebär risk 
för att den anställde ska skada sina fötter i jobbet. Krav på att skyddsskor 
används (med exempelvis skyddståhätta och spiktrampskydd) förekommer 
bland annat vid utförande av bygg- och anläggningsarbete, om det inte är 
uppenbart onödigt. 

Enligt Skatteverket ska vissa krav vara uppfyllda för att arbetsgivare ska kunna 
tillhandahålla arbetskläder som skattefri förmån. Kraven består i att kläderna 
ska 

1. utgöra arbetskläder, dvs. de tillhandahålls för att användas i tjänsten, 
2. vara obligatoriska att använda i tjänsten för den anställde, 
3. vara avpassade för tjänsten, dvs. plaggen bör vara enhetliga för viss 

personal eller ha någon annan särskild egenskap, och 
4. vara försedda med arbetsgivarens namn eller logotyp så att de märkbart 

avviker från vanliga plagg. 

Skatteverket beskriver vidare att ”Logotypen bör således ha en sådan placering 
och vara av en sådan storlek och färgsättning som gör att en besökare tydligt 
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uppfattar märkningen. Detta innebär att vissa klädesplagg normalt inte kan 
komma i fråga för skattefrihet, t.ex. underkläder och skor”. 

Det är skillnad på arbetsskor och skyddsskor. Skyddsskor köper arbetsgivaren 
in till hela personalgruppen och då behöver det inte förmånsbeskattas. 
Arbetsskor väljer personalen själva om de vill ha och då förmånsbeskattas det, 
vilket innebär att de betalar 30 procent av inköpspriset. 

Om fria arbetsskor inom vård och omsorg ska införas behöver socialnämndens 
driftsbudget öka med motsvarande kostnad från 2025 och framåt. 
Socialnämnden föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen (SN 2024-11-
20 § 82). 

Arbetsutskottet föreslår kommunfullmäktige att bifalla motionen samt att 
finansiering sker inom socialnämndens befintliga budgetram (KSAU 2025-01-
21 § 7). 

_____  
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§ 32 Svar på motion om att inrätta tjänst som 
landsbygdsutvecklare 
Diarienummer KS24/227 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att avslå motionen.  

Beskrivning av ärendet 
Morgan Malmborg (HD) har lämnat in en motion i vilken han föreslår att 
kommunen ska inrätta en tjänst som landsbygdsutvecklare. Syftet med 
motionen är att hjälpa lokala grupper, föreningar och företagare som vill arbeta 
med lokal utveckling, att stärka kommunens interna arbete på landsbygden 
samt att samordna och samverka med myndigheter och kommunens olika 
verksamheter med ansvar i frågor som berör landsbygden.  

Habo kommun har idag ingen tjänsteperson med titeln landsbygdsutvecklare. 
Mycket av det motionären anför ingår dock i uppdraget för näringslivsansvarig. 
Kommunens näringslivsansvariga finns till för alla företagare i kommunen, det 
vill säga även de som verkar på landsbygden. Näringslivsansvarig fungerar 
bland annat som en lots för företagarna och samordnar kommunens interna 
arbete när det gäller frågor som berör näringslivet. Det kan till exempel gälla 
att samordna olika typer av tillstånd för att förenkla för den enskilde 
företagaren.  

Gällande andra grupper och föreningar så arbetar fritids- och 
kulturförvaltningen med föreningslivet, och de finns till för såväl föreningarna 
i Habo tätort som de ute på landsbygden.  

Habo kommun har ca 13 500 invånare och av dessa bor 70 % i Habo tätort. Av 
naturliga skäl finns det därför flest företag och föreningar i tätorten. 
Kommunen anser dock att det är viktigt med företag och föreningar i även 
övriga delar av kommunen, men anser samtidigt inte att det är motiverat att 
anställa en renodlad landsbygdsutvecklare just nu, utan att arbetet med att 
utveckla landsbygden måste fortsatt kunna rymmas inom befintliga tjänster.   

_____  
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§ 33 Val av ombud till bolagsstämma för June Avfall och 
Miljö AB 
Diarienummer KS25/30 

Förslag till beslut 
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att utse 
kommunfullmäktiges ordförande, Lisbet Bärenholdt, till kommunens ombud 
vid bolagsstämman. Till ombudets ersättare utses kommunfullmäktiges förste 
vice ordförande Jeanette Nyberg. 

Beskrivning av ärendet 
Habo kommun har att utse ett ombud till bolagsstämma 2025 för June Avfall & 
Miljö AB. 

_____  
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§ 34 Anmälningsärenden 

Beslut 
Kommunstyrelsen lägger anmälningsärendena till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Nedanstående anmälningsärenden anmäls till kommunstyrelse. 

1. Kommunrevisionen: Återkoppling till kommunstyrelsen efter 
ansvarsprövning 2024. 

_____  
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§ 35 Redovisning av delegationsbeslut 
Diarienummer KS25/1 

Beslut 
Kommunstyrelsen lägger delegationsärendena till handlingarna. 

Beskrivning av ärendet 
Nedanstående delegationsbeslut läggs till handlingarna: 

Protokoll från arbetsutskottet  2025-01-21 

Försäljning av fordon  Nr 1 
Avtalsservitut för Bränninge 3:20 
och 1:2    Nr 2 
Bredbandsbidrag   Nr 3 
Köpebrev för Fagerhult 1:39  Nr 4 

_____ 
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